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Mitt ØHV 

Så er det endelig gjort, Samlet det nyttigste på et sted.  
Først i tradisjonell innpakking, på papir og «digitalt  
dokument format», senere i «interaktiv hjemmeside format».  

Innholdet er det viktigste, men vi må også henge med i den 
digitale utviklingen, for å levere eller hente innholdet. Hva 
skulle jobb og skoler gjort i disse tider, uten nett og et mylder 
av «apper»? 

Styret håper du finner Mitt ØHV praktisk og nyttig. Dette er 
første versjon og skal være «et levende dokument».  

Hjelp oss, vi setter stor pris på tilbakemelding, ros, ris, tips og spørsmål. Bare fyr løs. 

 

PaGa prosjektet 

Parkering og garasjer til besvær?  
Alle har sine meninger, og det merker vi hver dag.  

Et medlems-utvalg er innkalt til prosjektstart, med 
følgende mandat: å rydde opp i regler og praksis 
for parkering og bruk av garasjer i ØHV, for å 
oppnå en tilfredsstillende ordning i og for ØHV».  
(kort-versjonen) 

Utvalget skal levere innstilling til styre innen 1.april  
og styret samarbeider med utvalget om et eventuelt 
forslag til GF 2021.  

Også her er det anledning til å medvirke. Si ifra om du vil hjelpe oss i arbeidet. 

 

 

Til sist, halvårsrapporten fra OBOS viser pene tall.  
OBOS benytter en standard kontoplan, litt annerledes enn 
ØHV har gjort i mange år. Prosjektregnskapet fra 
ladeprosjektet er nå blandet inn i det vanlige drifts-
regnskapet, men det finner vi ut av etter hvert. 

Det viktigste å si nå, er at de stygge tallene vi har hatt for 
medlemmenes ubetalte kontingenter og andre regninger ifm 
ladeprosjektet er nå på et «helt vanlig nivå».  

Takk for at dere er flinke til å gjøre opp for dere! Da blir det bedre for alle! 

 

Hilsen 
Roar Lüthcke, Styreleder 


